
PROTOKÓŁ Nr III.2018 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w godz. 1300 – 1410 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 14 radnych. 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy Majdan Królewski 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

5. Józefa Zięba – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie Królewskim 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 14 radnych, obecnych 

jest 14 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. 

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady III sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, prowadzonych przez Gminę Majdan Królewski; 



2) podwyższenia kwoty kryterium dochodowego i ustalenia zasad zwrotu wydatków 
poniesionych na świadczenia w zakresie dożywiania i zapewnienia posiłku w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok;  

4) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego;    

5) uchwalenia budżetu Gminy Majdan Królewski na rok budżetowy 2019: 
a) odczytanie projektu uchwały, 
b) opinia Komisji Rady Gminy Majdan Królewski, 
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
e) głosowanie nad uchwałą budżetową 

6) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Majdan Królewski na lata 2019-2022; 
7) zmiany Uchwały Nr II.20.2018 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 11 grudnia 2018 roku 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy; 
8) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 
9) zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok. 

 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. Nie było. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad III sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 14 radnych, Rada Gminy 14 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do czasu rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie zgłoszono żadnych uwag 

do protokołu z poprzedniej sesji, po czym przystąpił do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami za przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia. 

 

Ad.4.  

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji do Urzędu wpłynęło 309 pism oraz 283 faktury, co daje 

łącznie 592 sprawy do załatwienia. 

Pan Wójt poinformował również, że w ostatnim czasie realizowane były następujące przedsięwzięcia: 



 zostało sfinalizowane trzecie postępowanie odnośnie wyłonienia firmy na odbiór odpadów 

komunalnych z terenu gminy Majdan Królewski. Wybrana została Firma Zieliński z Rakowa. Wartość 

podpisanej umowy to 631 800,00 zł.    

 zostało przeprowadzone postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego na wyłonienie firmy, 

która dostarczy gaz ziemny do obiektów stanowiących własność gminy Majdan Królewski. Umowa 

zostanie podpisana w dniu jutrzejszym. Wykonawcą tego zadania została firma PGNiG. W rozbiciu na 

poszczególne obiekty kwoty przedstawiają się następująco: budynek Urzędu Gminy – 22 000,00 zł; 

remizy OSP – 16 300,00 zł; pozostałe budynki i obiekty sportowe 18 900,00 zł; GZWKiO – 4 500,00 zł; 

PSP w Majdanie Królewskim – 59 00,00 zł; PSP Huta Komorowska – 12 100,00 zł; PSP w Woli 

Rusinowskiej – 10 700,00 zł; PSP w Krzątce 23 000,00 zł; PSP w Komorowie – 25 700,00 zł      

 zostało przeprowadzone postępowanie na kompleksową dostawę energii elektrycznej w zakresie 

sprzedaży oraz świadczenia usług dystrybucji do obiektów stanowiących własność gminy Majdan 

Królewski. Wykonawcą została firma PGE Obrót S.A. . W rozbiciu na poszczególne obiekty kwoty 

przedstawiają się następująco: budynek Urzędu Gminy – 45 500,00 zł; remizy OSP – 13 500,00 zł; 

oświetlenie uliczne – 164 000 zł; pozostałe budynki i obiekty sportowe 41 000,00 zł; GZWKiO – 340 

000,00 zł; PSP w Majdanie Królewskim – 40 200,00 zł; PSP Huta Komorowska – 6 500,00 zł; PSP w 

Woli Rusinowskiej – 7 000,00 zł; PSP w Krzątce 6 800,00 zł; PSP w Komorowie – 11 500,00 zł      

Pan Przewodniczący powiedział, że jeżeli są jakieś pytania do Pana Wójta to proszę w punkcie 6, po czym 

podziękował Panu Wójtowi. 

Wobec powyższego przystąpiono do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, prowadzonych przez Gminę Majdan Królewski; 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i podkreślił, że był on omawiany na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Gminy ale nie był na poprzedniej sesji ponieważ brakowało opinii Podkarpackiego Kuratora 

Oświaty. W tej chwili ta opinia jest i jest ona pozytywna.   

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 



2) podwyższenia kwoty kryterium dochodowego i ustalenia zasad zwrotu wydatków 

poniesionych na świadczenia w zakresie dożywiania i zapewnienia posiłku w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poprosił Panią Józefę Zięba – Kierownika OPS w Majdanie 

Królewskim o wyjaśnienia.  

Pani Józefa Zięba poinformowała, że uchwała ta jest niezbędna ponieważ zmienił się program, który 

obowiązywał i został on zastąpiony programem „Posiłek w szkole i w domu”. Nowy program podwyższył 

kryterium dochodowe od którego można się starać o dożywianie.   

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

 (uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok; 

Pani Anna Trawińska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący poinformował, że Plan Pracy został wypracowany przez Komisję Rewizyjną na ostatnim 

posiedzeniu Komisji.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu).  

 

4) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego; 

Pani Anna Trawińska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący poprosił Panią Małgorzatę Letniowską – Skarbnika Gminy o udzielenie wyjaśnień. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie gminy na 2019 rok zaplanowany jest wydatek w dziale „drogi 

publiczne”, jest to wydatek należący do Województwa Podkarpackiego, ale będzie on realizowany przez 

Gminę Majdan Królewski na zasadzie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego. 

Gmina wykona dokumentację projektową a następnie przekaże ją do Województwa Podkarpackiego.   

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi? Nie było. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę.  

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

 



5) uchwalenia budżetu Gminy Majdan Królewski na rok budżetowy 2019: 
a) odczytanie projektu uchwały, 
b) opinia Komisji Rady Gminy Majdan Królewski, 
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

 

Pan Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał opinię Komisji Rady Gminy wypracowaną na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Gminy w dniu 10.12.2018 r., na którym obecni byli wszyscy radni. Wypracowana 

opinia była pozytywna.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. Opinia była pozytywna.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są  jakieś pytania , uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie było.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę.  

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

6) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Majdan Królewski na lata 2019-2022; 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję.   

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu).  

 

7) zmiany Uchwały Nr II.20.2018 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 11 grudnia 2018 roku 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy; 

Pani Anna Trawińska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący poprosił Panią Małgorzatę Letniowską – Skarbnika Gminy o udzielenie wyjaśnień. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z rozstrzygnięciem przetargu na dostawę energii elektrycznej 

konieczna jest zmiana uchwały podjętej na ostatniej sesji.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały? Nie było. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu).  

 

 

 



8) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

Pan Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił Panią Małgorzatę Letniowską – Skarbnika 

Gminy o udzielenie wyjaśnień. 

Pani Skarbnik poinformowała, że od ostatniej sesji nastąpiły zmiany w WPF wprowadzone Zarządzeniami 

oraz nastąpiła najistotniejsza zmiana dotycząca przesunięcia realizacji zadania Rozwój OZE w gminach, 

które zostały wymienione, z roku 2018 na rok 2019. Dotyczy  to dostawy pomp ciepła, które miały być 

dostarczone i zamontowane do końca 2018 roku, ale nastąpiła zmiana realizacji harmonogramu tego 

zadania i termin został przesunięty na luty 2019 r.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są  jakieś pytania, uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie było.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę.  

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

9) zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok; 

Pani Anna Trawińska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący poprosił Panią Małgorzatę Letniowską – Skarbnika Gminy o udzielenie wyjaśnień. 

Pani Skarbnik poinformowała, że przedstawiony projekt ma charakter czyszczący budżet na koniec roku. 

Następnie kolejno omówiła jakie zmiany w budżecie zawiera projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję i zapytał czy są  jakieś pytania, uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę.  

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo, które wpłynęło od Wójta Gminy Majdan Królewski, o wyznaczenie 

radnych do udziału w Komisjach Sołeckich podczas wyborów sołtysa w dniu 10.02.2019 r.  

Pan Przewodniczący zaproponował następujących radnych do udziału w poszczególnych komisjach: 

1. Komisja w Brzostowej Górze – Pan Janusz Mazgaj, 

2. Komisja w Komorowie – Pan Roman Stec, 

3. Komisja w Krzątce – Pan Kazimierz Kozdęba, 

4. Komisja w Krzątce (Klatki) – Pan Krzysztof Drozdowski, 

5. Komisja w Rusinowie – Pani Anna Trawińska, 

6. Komisja w Hucie Komorowskiej – Pan Kazimierz Wilk, 



7. Komisja w Majdanie Królewskim – Pan Wojciech Wołosz, 

8. Komisja w Woli Rusinowskiej – Pan Stanisław Cham. 

Wszyscy zaproponowani radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Sołeckich w dniu 10.02.2019 r.    

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś wnioski, zapytania.  

Głos zabrał Radny Pan Mariusz Wołosz, który zadał pytanie dotyczące uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego, w zakresie budowy ciągu pieszo-

rowerowego przy drodze wojewódzkiej nr 872 w Krzątce: „Jak przebieg jest mniej więcej 

wskazówki do projektu, jak będzie skomunikowany z resztą ścieżek, które są w Majdanie i Nowej 

Dębie, i czy gmina Nowa Dęba też będzie miała wkład w budowę tej ścieżki?” 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta Jerzego Wilka o udzielenie wyjaśnień. 

Pan Wójt poinformował, że to są dopiero początki. Gmina Nowa Dęba wcześniej wystąpiła do 

Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o wydanie warunków. Oni warunki te dostali na 

pierwszy odcinek począwszy od drogi krajowej Nr 9, jest to kilkaset metrów. Gmina Majdan 

Królewski wystąpiła również do Gminy Nowa Dęba aby nie wykonywała chodnika o szerokości 

1,5 m tylko żeby był to chodnik o szerokości co najmniej 2 metrów. Na chwilę obecną nie ma 

jeszcze odpowiedzi z gminy Nowa Dęba. Gmina Majdan będzie występować do Podkarpackiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich o wydanie warunków na chodnik o szerokości co najmniej 2 metrów. 

Natomiast jeśli chodzi o przebieg tego ciągu to zamiar jest taki, aby przebiegał on w tym miejscu 

gdzie zabudowy jest więcej. Wszystko wskazuje na to, że ten przebieg będzie miał miejsce po 

stronie prawej jadąc w kierunku Niska. Na niektórych odcinkach jest to teren gminy Majdan 

Królewski, a na niektórych gminy Nowa Dęba. My będziemy występować o warunki na terenach 

które dotyczą gminy Majdan królewski. Mamy nadzieję, że gmina Nowa Dęba zweryfikuje swoje 

zamiary co do szerokości ciągu i jego przebiegu. Chcielibyśmy aby ten ciąg pieszo-rowerowy 

przebiegał od drogi krajowej Nr 9 aż do torów kolejowych linii szerokotorowej.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś wnioski, zapytania. Nie było.        

 

Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad III sesji Rady Gminy został wyczerpany, 

po czym dziękując zamknął posiedzenie III sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 


